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Dotyczy: Odpowiedź na korespondencję nr BR.0003.74.2023 stanowiącą 

interpelację w sprawie wprowadzenia Strefy Czystego Transportu  

w Gliwicach 

Odpowiadając na Pana interpelację z dnia 07.12.2023, w sprawie jak 

wyżej, Zarząd Dróg Miejskich w Gliwicach informuje, że zgodnie z zapisami 

Krajowego Planu Odbudowy, którego zapisy wynegocjował poprzedni rząd RP 

przewidywana jest konieczność przygotowania ustawy wprowadzającej 

obowiązkowe strefy transportu niskoemisyjnego w miastach powyżej 100 tys. 

mieszkańców. Jak dotąd władze krajowe nie przedstawiły projektu takiej ustawy.  

  Na dzień dzisiejszy nie jest znana data wprowadzenia Strefy Czystego 

Transportu (SCT) w mieście Gliwice. Nie określono również granicznej 

klasyfikacji EURO pojazdów, które nie będą mogły poruszać się w SCT.  

W dalszym ciągu trwają prace nad określeniem powyższych niewiadomych, które 

będą dostosowane do aktualnego charakteru miasta oraz jego mieszkańców, 

konieczne będzie zapewne również spełnienie ewentualnych przyszłych regulacji 

ustawowych. 

Podsumowując, wprowadzenie Strefy Czystego Transportu  

w Gliwicach jest w dalszym ciągu w fazie analiz. Powyższy stan nie pozwala na 

udzielenie odpowiedzi na przedstawione w interpelacji pytania z dnia  

30.12.2022 r., m.in. zasięg planowanej strefy, ograniczenia klasy spalin EURO 

czy termin wprowadzenia SCT. Jeśli powyższe kwestie zostaną ustalone, 

wówczas taka informacja będzie przekazana do informacji publicznej. 

 

 

        Zastępca Dyrektora Zarządu 

                                                                  Dawid Ochód 
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